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Mine tanker vedrørende planene for Lloyds marked:: 

1. Jeg setter stor pris på at man kan være i byens kjerne (ved fossen), men likevel ha et flott 
utsyn over byen og dens omgivelser. I dag kan du sitte på kaia ved Gledeshuset og se opp til 
Høyby, eller mot stasjonen og det føles så fritt og autentisk. Det samme når du kommer fra 
stasjonen eller Hengsle og ser ned mot elva, over elva og opp mot Haug. Dette gjør det så 
hyggelig å gå eller sykle i Hønefoss sentrum. Jeg har en bønn om at dette ikke blir forringet av 
ruvende bygninger. Legg store bygg til byens utkant. I motsetning til i mange andre byer er det 
det som passer best i Hønefoss. 

2. Jeg forstår hva som er tanken fasaden som er foreslått på bygget med Lloydsbuene, men de 
ser forferdelig rotete og tar fullstendig oppmerksomheten fra buene. 

Jeg håper kommunestyret tar til etterretning at det er et stort ønske om alternative planer for 
området. Det haster ikke med å finne løsninger. Konsekvensene av utbyggingen blir av svært 
varig karakter, og i den sammenheng er det viktigste at innspillene fra folket blir hørt og 
vurdering, ikke å få medhold. Jeg har tillit til at kommunestyret har en ryddig og åpen prosess og 
fatter sitt vedtak ut fra det. 

Vennlig hilsen Rannveig Amlien 


